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Türkiye / 03/05/2012 

 

Sağlık Bakanı Recep Akdağ, Milli Eğitim Bakanı Ömer Dinçer ve Gıda, Tarım ve Hayvan Bakanı Mehdi Eker okul 

sütünden zehirlenme iddialarına ilişkin açıklamalarda bulundu 

ANKARA - Tarım Bakanı Mehdi Eker, Türkiye Büyük Millet Meclisi Genel Kurulu'nda milletvekillerine açıklamalarda 

bulundu. TBMM Genel Kurul'da söz alan Tarım Bakanı Mehdi Eker, yaptğı açıklamada 'Gıda veya süt 

zehirlenmesinden hastanede yatan veya hastaneye kaldırılan bir öğrenci yoktur' dedi.  

 

Bakan Eker ayrıca yaptığı açıklamada 'Türkiye'de ilk defa yapılan böylesine büyük bir sağlık projesinin provoke 

edilmesine de izin vermeyeceğiz, eğer sütlerden yana bir sorun olursa da gereken işlemler sonuna kadar yapılacak 

kimse cezasız kalmayacaktır. Ancak tekrar vurguluyorum gıda ve süt zehirlenmesinden hastanede yatan veya 

tedavi gören öğrenci yoktur' dedi.  

 

Bakan Eker'in açıklamaları şöyle:  

 

ŞÜPHE DUYULAN SÜTLER PĐYASADAN ÇEKĐLDĐ  

Meydana gelen hafif belirtiler üzerinde duruluyor. Şuanda tüm analizler yapılıyor. 24 Saat ile 48 saat içerisinde 

sonuçlar çıkıyor. Muayeneler yapıldı hepsi yapıldı. Bunların hepsi tedbir alındı. Eğer şüphe duyduğumuz sütlerin 

hepsini durdurduk. Onlar piyasadan çekildi dolayısıyla bu konuda hassasiyetle takip edilmekte. Ama bunun 

üzerinden Türkiye ilk kez bu kadar büyük ölçekli bir sağlık projesini hayata geçiriyor. Birilerinin bunu provoke 

etmesine izin vermeyeceğiz. Ondan şüphe olmasın. Kimseyi peşin olarak suçlamıyoruz. Dolayısıyla biz değerli 

kardeşlerim bütün ilgili bakanlıklar süreci izlemekte takip etmekte. Bu proje devam edecek. Aileler ve çocuklarla 

ilgili eğitimler verildi, hepsinden formlar alındı. Bunların hepsi çocukların ailelerine imzalatıldı. Bir şikayet 

bildiren veya hassasiyet bildirenlere verilmemesi ile ilgili bilgi verildi.  

 

Bunun içerisine sonradan bozulma yoksa normal olarak onun 3-4 ay gibi son kullanma tarihi bulunmaktadır. Bütün 

bunlara rağmen biz her vilayette şüphe olan veya olmayan, verilmiş olan dağıtılan sütlerin hepsinden numuneleri 

aldık, analizleri yapıldı. Bazılarının sonuçları alındı bazıları alınıyor. Tamamı bitince bu kamuoyu ile 
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paylaşılacaktır. Herşey çok şeffaf şekilde ilerliyor. hilas son dakika Çocuklarımızın bu proje vesilesi ile kesinlikle 

sağlıklı beslenmesi söz konusu. Bu sağlıklı beslenmeyi de bizim durdurmamamız lazım' dedi.  

 

AKDAĞ: HAZIMSIZLIK  

Öğrencilerin, okullarda dağıtılan sütlerden zehirlendiği iddialarıyla ilgili Sağlık Bakanı Recep Akdağ açıklamada 

bulundu. Akdağ, "Çocukların süte karşı hassasiyeti varsa aile bilgi versin. Zehirlenme yok, rahatsızlığın nedeni süt 

hazımsızlığı. Bilimsel veriler hazımsızlığı gösteriyor..Zehirlenme nedeniyle şu anda hastanede yatan kimse yok" 

dedi.(gazeteport) 
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